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RM.0002.2.2017 

 P R O T O K Ó Ł NR XXV/17 
z Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku 

z dnia 13 marca 2017 r. 
 

XXV Nadzwyczajna sesja Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji odbyła się w sali posiedzeń 

Rady Miejskiej w Kamieńsku w godz. 17
00

 – 17
50

. 

Stan radnych 15. Obecnych na sesji 15 radnych (1 radny spóźnił się na obrady).  
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności radnych.                                                             Załącznik Nr 1  

 

Na sesję zostali zaproszeni: Burmistrz Kamieńska Bogdan Pawłowski, Skarbnik Gminy – Maria 

Ozga, Sekretarz Gminy – Ryszard Kurman. 
 

W załączeniu do protokołu – lista obecności gości zaproszonych.                                          Załącznik Nr 2 
 

PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Podjęcie uchwały: 
1) w sprawie likwidacji samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych w 

Kamieńsku; 

2) w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych przez Urząd Miejski w 

Kamieńsku; 

3) w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których 

organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk; 

4) w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych 

przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk. 

3. Zakończenie posiedzenia. 
 

W załączeniu do protokołu - zawiadomienie o zwołaniu XXV Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Kamieńsku z proponowanym porządkiem obrad.                                                                     Załącznik Nr 3 
 

p u n k t  1 

Otwarcie posiedzenia. 
 

Otwarcia XXV Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Kamieńsku dokonał Przewodniczący Rady 

Jarosław Kozik witając serdecznie radnych oraz przybyłych gości. Przewodniczący 

poinformował, że sesja została zwołana na wniosek Burmistrza Kamieńska. Następnie na 

podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 14, co stanowi quorum, 

a więc Rada może obradować i podejmować uchwały. Dodał: „Zanim zaczniemy sesję chciałbym 

abyśmy minutą ciszy uczcili pamięć pochowanego dzisiaj (a zmarłego w sobotę) Pana Profesora, 

dyrektora, wychowawcę, nauczyciela, wspaniałego człowieka oraz byłego radnego, wieloletniego 

radnego Rady Miejskiej w Kamieńsku, który mam nadzieję w naszych oczach (i nie tylko w 

naszych) zawsze pozostanie wielką osobistością – bo taką był.” 
 

Następnie Rada minutą ciszy uczciła pamięć zmarłego Pana Wiesława Kociniaka. 

 
p u n k t  2 

Podjęcie uchwał: 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik zapoznał radnych z następującymi projektami uchwał: 
 

1) w sprawie likwidacji samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług 

Wspólnych w Kamieńsku; 
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(Na salę obrad przybył radny Władysław Kowalski - godz. 17
05

)  
Stan radnych na sesji – 15. 
 

Burmistrz B.Pawłowski omówił przedstawiony projekt uchwały. 

 

Radny W.Wasiński: „Należy z tego rozumieć, co tutaj burmistrz mówił, że cała księgowość 

będzie należeć już tutaj pod Panią Skarbnik?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że tak. 

 

Radny W.Wasiński dodał: „ A Pani Kierownik już nie będzie?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że będzie. Dodał: „Będzie stworzony referat i będzie 

kierownik referatu.” 

 

Radny W.Wasiński: „Czyli (przykładowo mówię) Pani Ziemba nadal zostaje?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Tak. Nie rozmawiałem z Panią Ziembą, bo jest na zwolnieniu 

lekarskim, ale myślę, że tak jak była kierownikiem CUW tak samo tutaj będzie kierownikiem tego 

referatu tylko będą podlegać typowo już sprawy organizacyjne związane ze szkołami. Sprawy 

typowo finansowe, czyli księgowanie wykonywanie budżetu to już spływnie na gminę. Natomiast 

koordynacja budżetu tworzenie budżetu będzie tak jak do tej pory, bo to szło przez naszą 

księgowość i u nas w gminie dyrektorzy, księgowa CUW i Pani Skarbnik to ustalały. Tak samo by 

teraz było tylko z pominięciem tutaj jakby tego szczebla pośredniego.” 

  

Radny W.Wasiński: „Czyli ten regulamin CUW już nie będzie obowiązywał? Wycofujemy to?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Nie będzie CUW-u.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie likwidacji 

samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych w Kamieńsku. Głosowało 15 

radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XXV/231/17 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 13.03.2017 r. w 
sprawie likwidacji samorządowej jednostki organizacyjnej Centrum Usług Wspólnych w Kamieńsku.  

                                  Załącznik Nr 4 

2) w sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych przez Urząd 

Miejski w Kamieńsku; 

 

Nie zgłoszono pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie organizacji 

wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych przez Urząd Miejski w Kamieńsku. Głosowało 15 

radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych. W wyniku głosowania uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XXV/232/17 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 13.03.2017 r. w 
sprawie organizacji wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych przez Urząd Miejski w Kamieńsku. 

 Załącznik Nr 5 
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3) w sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk; 

 

Burmistrz B.Pawłowski omówił ww. projekt uchwały. 

 

Radny W.Wasiński: „Ja tutaj patrzyłem na tę uchwałę i tutaj – po pierwsze – zmieniają się 

kryteria. W poprzedniej uchwale było 20, 15 i 10 punktów, teraz jest to zmienione.                      

Na jakiej podstawie jest zmieniona ta punktacja? Bo patrzyłem Dziennik Ustaw prawo oświatowe 

i tam ta pozycja 60, co jest podana to odnosi się do zatrudnienia natomiast nic tam nie znalazłem 

żeby coś było odnośnie tych kryteriów, wytycznych, itd. Druga sprawa – to można by było tylko 

wykreślić tutaj o te gimnazja i zostawić poprzednią całą tą uchwałę, a tu się zmienia. Na jakiej 

właśnie podstawie tu jest to wszystko pozmieniane? I następna sprawa; w moim odczuciu to tutaj 

jest ta segregacja uczniów, czy dyskryminacja, bo załóżmy w pierwszym kryterium jest napisane, 

że: Kandydat uczęszczał do przedszkola wchodzącego w skład zespołu, w przypadku gdy wybrana 

szkoła podstawowa wchodzi w skład zespołu... I tam uczęszczają brat siostra czy rodzina. No a 

jeżeli nie uczęszczają to ktoś będzie miał więcej punktów a drugi będzie miał mniej? To tak jakoś 

moim zdaniem nie pasuje. Następnie jest tu punkt trzeci: posiada orzeczenie o potrzebie 

kształcenia specjalnego... I to też ktoś może powiedzieć, że osoba niepełnosprawna na wózku 

może uczęszczać do szkoły „normalnej”, że tak powiem, to też jest takie w moim odczuciu 

dyskryminowanie. No i jak mówię są tutaj, pozycja 60 to jest tylko o naborze o obowiązkach czy 

prawach nauczycieli, jakie wymogi muszą spełniać, a nie widziałem tych kryteriów. Nie mogłem 

znaleźć. No i jeszcze sprawa tego typu, chociaż to może już tak trochę na wyrost, dane osobowe. 

Jak tutaj się to oświadczenie bierze to czy to nie byłoby jakiś zastrzeżeń do tych wymaganych 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia kryteriów, że są takie szczegółowe dane osobowe 

potrzebne?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „No, nie ma dzisiaj tych Pań, które to przygotowywały. Myślę, że 

możemy uchwałę przełożyć do tej sesji normalnej, jeśli są wątpliwości. Będzie komisja oświaty, 

zaprosimy te Panie niech to wytłumaczą. Robił to też prawnik. Z tego co pamiętam, tam się 

troszkę przepisy pozmieniały i musieliśmy to dostosować. Jeżeli chodzi o zaświadczenie o 

potrzebie kształcenia specjalnego to są jakby dodatkowe punkty, czyli tutaj tych dzieci nie 

wykluczamy tylko dajemy im jakby większe możliwości żeby w pierwszej kolejności się te dzieci 

dostały. Jeżeli jesteśmy w stanie spełnić te wymogi, które są w orzeczeniu o potrzebie kształcenia 

specjalnego to to dziecko dostaje dodatkowo cztery punkty. – Mówię – nie ma problemu, jeżeli 

chodzi o klasy pierwsze. Natomiast, jeżeli chodzi o przedszkole to tutaj zawsze te kryteria są 

jakby z praktycznego punktu widzenia bardziej ważne, dlatego że nie zawsze te wszystkie dzieci 

się do przedszkola dostawały, zwłaszcza u dzieci 3-4 letnich tutaj jakby może być deficyt, jeżeli 

chodzi o miejsca. W tym roku na pewno nie będzie tak źle, bo jest przedszkole niepubliczne, 

które jakby dodatkowo swoją funkcję pełni i również są roczniki mniejsze. Musimy natomiast 

zapewnić komplet miejsc dla tych dzieci starszych gdzie jakby one nie są przymusowo objęte 

przygotowaniem przedszkolnym natomiast są objęte, jeżeli tylko zgłoszą chęć chodzenia, to my 

musimy dla nich te miejsca znaleźć... 

 

Radny W.Wasiński: „Jeszcze w tych ustawach jest zasada o powszechnej dostępności dla 

uczniów zarówno do przedszkoli jak i do szkół. I obowiązkiem burmistrza (w tym wypadku) jest 

wskazanie, jeżeli nie ma miejsca tu w tej szkole czy przedszkolu, jakiś bliskich odpowiadających 

podobnym warunkom szkół czy przedszkoli w danej okolicy. No i jeżeli u nas tego nie ma, bo nie 

ma takich?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Powiem tak... To, co obowiązkowo dzieci musimy przyjąć to musimy 

dla nich miejsca zapewnić i łaski nie robimy. Natomiast, jeżeli chodzi o jakby dodatkowe miejsca 
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dla 3-4-latków gdzie jeszcze nie musimy tych miejsc zapewnić to myślę, że tu nie ma aż takiego 

przymusu, że my musimy wskazać gdzie są wolne miejsca, bo rodzic ma prawo wyboru. Powiem 

więcej, nawet, jeżeli u nas są wolne miejsca a dziecko z naszej gminy wybiera sobie przedszkole 

gdzie indziej (bo jest np. z rejonu Gałkowic i wybiera sobie miejsce gdzie jest bliżej lub gdzie 

rodzic jeździ do pracy) to wtedy musimy to respektować i zwracamy koszty pobytu tego dziecka 

u nas.” 

 

Radny F.Stępień: „Ale później przyjmiemy to dziecko tutaj u nas do szkoły? Bo tutaj jest w 

kryteriach, że: Kandydat uczęszczał do przedszkola wchodzącego w skład zespołu, w przypadku 

gdy wybrana szkoła podstawowa wchodzi w skład zespołu. A jak nie uczęszczał tutaj?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „No to, jeżeli ono sie już załapuje... Bo teraz mówimy, o jakim dziecku? 

O tym, dla którego miejsce musimy przygotować. To my dla nich rezerwujemy. Natomiast, jeżeli 

chodzi o dzieci 3-latki, to wtedy, jeżeli ono będzie chciało wrócić... No, ale kiedy będzie chciało 

wrócić? W połowie roku szkolnego? To, jeżeli będą miejsca u nas to tak, jeżeli nie będzie miejsc 

to wtedy nie, bo fizycznie nie ma w tej grupie miejsc. Bo grupy też mają określoną wielkość i my 

nie możemy... 

 

Radny F.Stępień: „Tutaj chodzi o szkoły podstawowe do przyjęcia, bo tutaj w tej właśnie jest: 

Kandydat uczęszczał do przedszkola(...). A jak nie uczęszczał do przedszkola?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Proszę Państwa, jeżeli chodzi o szkoły podstawowe to nie ma znaczenia 

do klasy pierwszej przyjmujemy wszystkie dzieci. Nie ma znaczenia... 

 

Radny F.Stępień: „Ale z tego punktu tu tak wychodzi?.. 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Proszę Państwa my musimy takie kryteria przyjąć.  Problem dotyczy, 

bo jeżeli chodzi u nas o uchwałę do przyjęcia do klas pierwszych, jeżeli nie bylibyśmy 

zobligowani do przyjęcia tej uchwały moglibyśmy w ogóle jej nie przyjmować, bo my 

przyjmujemy wszystkie dzieci, które do nas przychodzą. Dla nas jest to czystą formalnością, 

jeżeli chodzi o kryteria te, które tutaj robimy, bo te wszystkie dzieci przyjmujemy. – Mówię – jest 

problem czy bywały problemy z 3-4-latkami gdzie musieliśmy dla 5-6-latków miejsce zapewnić... 

 

Radny D.Barański: „A czy ta uchwała dotyczy wszystkich przedszkoli na terenie Gminy 

Kamieńsk?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział, że tak. Dodał: „Musimy przyjąć te same kryteria w całym 

samorządzie.”  

 

Radny D.Barański dodał: „Rozumiem, że tego prywatnego też?” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Wszystkich przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Kamieńsk. A tutaj „Okruszek” nie jest prowadzony przez Gminę Kamieńsk.”   

 

Burmistrz B.Pawłowski odpowiedział: „W naszym przedszkolu gminnym przyjmujemy takie 

kryteria natomiast w przedszkolu niepublicznym mogą być kryteria inne. Aczkolwiek to nie 

zwalnia nas z tego, że np. za dziecko, które chodzi do niepublicznego przedszkola pewną część tej 

kwoty musimy temu przedszkolu zwrócić. My teraz w tym roku przez pierwsze pół roku nie 

zwracamy, dlatego że skorzystali teraz z funduszy unijnych i to był jeden z warunków taki, że 

żeby zachęcić do powstawania takich przedszkoli to pół roku gminy nie płacą.” 
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Radny D.Barański zapytał, kto przyznaje punkty, jaki organ? 

 

Burmistrz B.Pawłowski wyjaśnił: „Dyrektor powołuje komisję i komisja na podstawie 

dokumentów mówi ile jest punktów i jeżeli np. jest orzeczenie to są cztery punkty. Myślę, że tutaj 

kryteria są jasno określone, czytelne, jeżeli chodzi o punktację... 

 

Radny W.Wasiński: „Tylko, dlaczego jest zmieniona? No to już się pytałem... 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Nie wiem, nie jestem w stanie ci powiedzieć.” 

 

Radny W.Wasiński: „No ja mam takie zapytania i będę głosował według swojego uznania, a 

niekoniecznie to musi być odrzucona ta uchwała... 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ale jeżeli są wątpliwości to myślę... No jest problem czy my zdążymy z 

publikacją?” 

 

Radny W.Wasiński: „No, ale znowu wątpliwe jest czy zostaną wyjaśnione te wątpliwości, bo ta 

punktacja taka czy taka to czy na komisji to będzie to? Kto to robił w ogóle?” 

 

Radna A.Grządzielska-Deska: „Ale czy to coś zmienia?.. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Ja myślę, że same kryteria nie zostały zmienione. No może ta 

punktacja została zmieniona. Więc jaka jest różnica czy tak jak tutaj słyszę od Pana radnego 

Kowalskiego, jaka jest różnica czy za to, że kandydat uczęszczał do przedszkola będzie osiem 

punktów czy dwadzieścia?” 

 

Radny W.Wasiński: „Ale mnie nie chodzi czy dwadzieścia punktów czy osiem tylko na jakiej 

podstawie to robione? Ja patrzyłem w tych uchwałach, które są tu wymienione... Tam jest 

załóżmy poz. 60 prawo oświatowe i nic nie znalazłem na podstawie, jakich tych kryteriów. I teraz 

się zastanawiam. Poprzednie kryterium było dwadzieścia punktów a teraz jest załóżmy pięć 

punktów. I dlaczego jest to zmienione? A niby taka sama uchwała jest.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Waldek, ja cię zapytam czy nie ma takiego zdania, w ustawie o 

samorządzie gminnym i ustawie prawo oświatowe, takiego zapisu, że rady gminy ustalają 

kryteria? Takie jedno zdanie może być i teraz od nas zależy, jakie to będą kryteria. Przecież 

dzisiaj możemy przyjąć, że w tym pierwszym punkcie nie musi być osiem punktów. Mogą być 

trzy punkty albo dwadzieścia osiem punktów. To od nas zależy. Ja myślę, że to jest wynik 

konsultacji z dyrektorami, którzy ten nabór prowadzą, jest to wynik konsultacji ze środowiskami 

prawników, którzy przy tym pracują i to jest... 

 

Radny W.Wasiński: „Dobrze, no to, dlaczego się powołujemy, jak tu jest, że prawo oświatowe 

dziennik ustaw z 2017 roku i pozycja 60? I ja tą pozycję przeglądałem i nie ma nic na temat tych 

kryteriów jest natomiast nadmienione, jakie prawa ma nauczyciel, kim może być nauczyciel, itd. 

A tutaj do tej sprawy nie ma.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Bo to jest prawo oświatowe to jest wszystko o oświacie w tej ustawie.” 

 

Radny W.Wasiński: „Dobrze, jest prawo oświatowe, ale. No to ogólnie może być prawo 

oświatowe, ale pozycja 60?.. 
 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Ale pozycja 60 to jest cała ustawa. To nie jest dany przepis. Tam 

trzeba całość czytać.” 



 6 

Radny W.Wasiński: „Tak, czytałem i tam nie ma ani słowa... 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ale do czego tę pozycję 60 odnosisz? Do paragrafu 60, do punktu 60, 

czy do pozycji w Dzienniku Ustaw?.. 

 

Radny W.Wasiński: „W Dzienniku Ustaw...  

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Bo to jest cała ustawa prawo oświatowe, które ma ile stron jak 

czytałeś?” 

 

Radny W.Wasiński: „Stron to nie wiem, ale jedno – pozycja 60 – ma 330 artykułów (ostatni 

artykuł jest 330) a w drugim – pozycja 59 – jest 180 artykułów.” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Tam będzie napisane, jakie są kompetencje m.in. rady gminy, która jest 

odpowiedzialna za ustalenia kryteriów naboru. Dlatego trafiło to na radę a nie jest wprowadzane 

moim zarządzeniem ani zarządzeniem dyrektora szkoły. Bo kiedyś dyrektor szkoły przyjmował te 

kryteria. Natomiast dzisiaj chodzi o to żeby to ujednolicić żeby te kryteria były takie same w 

całym samorządzie (bo w Gorzkowicach może być inaczej, w Radomsku może być inaczej, ale 

nie może być tak, że w Radomsku w szkole numer 1 jest inaczej niż w szkole numer 3 i w 

przedszkolu numer 5 inaczej niż w przedszkolu numer 4). W danym samorządzie te kryteria 

muszą być jednakowe.” 

 

Radna A.Grzadzielska-Deska: „Dawniej szkoły przyznawały punkty, według czego przyjmują, w 

tej chwili to przeszło to na gminę. Koniec dyskusji.” 

 

Radny W.Wasiński: „Dobrze, głosujmy to... 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Proszę Państwa rozumiem, że przechodzimy do głosowania.   

Pan Burmistrz zdecydował, że uchwała zostaje.” 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym 

jest Gmina Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,    

1 radny głosował „przeciw”, 2 radnych wstrzymało się od głosu. W wyniku głosowania uchwała 

została przyjęta wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XXV/233/17 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 13.03.2017 r. w 
sprawie określenia kryteriów naboru do klas pierwszych szkół podstawowych, dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Kamieńsk.                                                                                       Załącznik Nr 6 

  

4) w sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do 

publicznych przedszkoli oraz oddziałów przedszkolnych funkcjonujących w szkołach 

podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kamieńsk; 

 

Radny M.Kopcik: „Ja do kryterium: Oboje rodziców/opiekunów prawnych pracują 

zawodowo/uczą się(...). A jak jeden rodzic pracuje?” 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „To ma mniej punktów.”   

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Tak było cały czas, że jeżeli obydwoje rodziców pracują to jest 

osiem punktów, natomiast, jeżeli jeden rodzic to nie ma w ogóle z tego kryterium - zero punktów.  
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Burmistrz B.Pawłowski: „Premiujemy rodziców, którzy oboje pracują i nie mają co z dzieckiem 

zrobić.” 

 

Radny F.Stępień: „Ja wiem, że cały czas tak było. No, ale np. teraz mama nie pracuje chciałaby 

dziecko do przedszkola wysłać żeby sie rozwijało, itd., i punktów za to nie ma żadnych?.. 

 

Radny M.Kopcik: „Ja uważam, że to powinno być podzielone, że jeżeli jeden rodzic pracuje to 

połowa punktów.” 

 

Radny F.Stępień: „Też mi się wydaje, żeby jakoś pomóc.” 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik: „Zawsze było odkąd pamiętam, odkąd posyłałem dzieci do 

przedszkola, tak było... 

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Prosze Państwa, no to proszę o propozycje ile, jak oboje rodziców 

pracują, jak nie osiem to ile?” 

 

Radny M.Kopcik: „Niech będzie osiem, a jak pracuje jeden rodzic to powinno być cztery 

punkty...  

 

Burmistrz B.Pawłowski: „Ale to nie lepiej zamiast ośmiu wpisać cztery? Na to samo wyjdzie, 

czyli jak jeden rodzic pracuje to jest zero punktów.” 

 

Radny F.Stępień: „To znaczy się jak będą miejsca to przyjmą a jak nie będzie miejsca to nie 

przyjmą... 

 

Radny W.Kowalski: „Jak będą miejsca to kryteria są nie potrzebne.” 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady J.Kozik poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli oraz 

oddziałów przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Kamieńsk. Głosowało 15 radnych. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 

12 radnych, 3 radnych „wstrzymało się” od głosu. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta 

wymaganą większością głosów. 
 

W załączeniu do protokołu – Uchwała Nr XXV/234/17 Rady Miejskiej w Kamieńsku z dnia 13.03.2017 r. w 
sprawie określenia kryteriów drugiego etapu postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli oraz 
oddziałów przedszkolnych funkcjonujących w szkołach podstawowych, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Kamieńsk.                                                                                                               Załącznik Nr 7 

 

W związku z wyczerpaniem punktu 2. Przewodniczący Rady przeszedł do punktu 3. porządku 

obrad. 
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p u n k t  3 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Kozik podziękował radnym i zaproszonym gościom za przybycie 

i udział w sesji. Zakończył obrady wypowiadając formułę: „zamykam XXV Nadzwyczajną Sesję 

Rady Miejskiej w Kamieńsku VII kadencji.” 

 

 

Protokołowała: 

 

Halina Bąkowicz  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


